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إعلان عن عطاء لتقديم خدمات استشارية للاعمال الهندسية واعتماد المخططات الهندسية لانشاء المدينة الطبية (سامز)
Ref: RFP# SAMS Medical City 8888-PR2401-20
تدعو الجمعية الطبية السورية الأمريكية (سامز) الاستشاريين ومكاتب الاستشارات الهندسية الراغبين في تقديم خدمات استشارية هندسية متمثلة في المصادقة على دراسات وجداول الكميات التقديرية والتصاميم والرسومات والمواصفات الفنية لعدد من المشاريع الهندسية في ادلب وعفرين. فعلى من يرغب في تقديم هذه الخدمات الاستشارية القيام بتقديم عطاء للمناقصة المذكورة أعلاه والتي يمكن الحصول على معلومات تفصيلية، كما هو مذكور ادناه: 
نبذة عن المشروع:
تقوم الجمعية الطبية السورية الأمريكية (سامز) بتنفيذ مشروع لإنشاء مدينة طبية لتقديم خدمات الرعاية الصحية الأساسية للمجتمع. يتضمن المشروع تشييد عدة مباني تتضمن مشفى أكاديمي ومركز لمعالجة السرطان ومركز لطب العيون وعيادات عامة ومعهد طبي ومخبر محاكاة طبي ومستودعات طبية ومكاتب إدارية وسكن طلابي ومراكز تجارية بالإضافة الى البنية التحتية الداعمة ومرافق المياه والصرف الصحي والنظافة في قرية بابسقا في ريف ادلب الشمالي وتمتد المدينة على مساحة 117750 م2. 
والى هذا الحين، قد قامت سامز بالتعاقد مع عدة شركات متخصصة في مجال الدراسات الهندسية لتقديم أضابير تنفيذية كاملة تشمل الدراسات الهندسية لاربعة اضابير، كما هو مفصل أدناه:
اضبارة 1- مشفى سامز الأكاديمي المؤلف من 5 طوابق بمساحة طابقية حوالي 26000م2 بسعة 500 سرير.
اضبارة 2- مركز معالجة السرطان المؤلف من 4 طوابق بمساحة طابقية حوالي 16000 م2 يتضمن مركز معالجة الأورام ومركز الرعاية العينية ومخبر المحاكاة الطبي ومعهد سامز الطبي.
إضبارة 3- أعمال الموقع العام لمدينة سامز الطبية بمساحة تبلغ 117750 م2 والذي يحوي منشآت المدينة الطبية وهي المشفى الأكاديمي ومركز السرطان بالإضافة الى عيادات سامز ومكاتب منظمة سامز ومدرسة سامز للتمريض ومراكز تجارية وترفيهية بالإضافة الى البنية التحتية للمدينة.
إضبارة 4- وفي طرف أخر، تقوم الجمعية الطبية السورية الأمريكية (سامز) بتنفيذ مشروع أخر لانشاء مشفى عفرين التخصصي لتقديم خدمات صحية، ويمتد على ارض مساحتها 7500 م2، يـتألف المشفى من اربع طوابق بمساحة طابقية حوالي 1200 متر بسعة 60 سرير ويحتوي على عيادات خارجية.
- مرفق معه المخططات العامة لأراضي المدينة الطبية و مشفى عفرين (تصور مبدئي)، علما أن المواقع في طور التصميم حاليا و لم يتم استلام الاعمال النهائية من الشركات القائمة على اعداد التصاميم التفصيلية للمواقع المذكورة اعلاه.
•    متطلبات الخدمة:
· تقديم الدعم الفني والإستشارات والتوصيات في حال وجود استفسارات من الشركات الهندسية التي تقوم على التصاميم والدراسات. 
· المصادقة على التصميمات الهندسية التفصيلية للمشروعات ومجلدات الكميات والمواصفات والشروط الفنية لتنفيذ الأعمال المعمارية و المدنية و المكانيكية والكهربائية، والمجسمات التوضيحية للمشروع.
· اعداد تقرير فني يوضح مدى صحة الدراسات المقدمة من الشركات الهندسية وجودتها والملاحظات الفنية وذكر نقاط الضعف والأخطاء ان وجدت في دراساتهم.
· خدمات اخرى: ( إستشارات فنية – تحسين وتطوير).
•    شروط قبول العطاء:
في حال عدم احتواء العطاء على أحد المطلوبات التالية فالمنظمة ليست ملزمة بقبول العطاء المقدم. يجب أن يحتوي العطاء المقدم على التالي: 
· صورة من سجل الشركة سارية المفعول، بفعالية لا تقل عن خمس سنوات.
· صورة من شهادة مزاولة المهنة سارية المفعول (للافراد المستشارين).
· السير الذاتية لفريق الشركة/الاستشاريين المهندسين المختصين في مختلف المجالات (المعمارية و المدنية و المكانيكية والكهربائية) بخبرة لا تقل عن 10 سنوات لكل إختصاص.
· مذكرة تقنية تشرح عن الألية المقترحة لتقديم الدعم و الاستشارات الفنية، ويذكر فيها الوقت المطلوب للمصادقة على المشاريع الكاملة (اضبارة نهائية) وكذلك الوقت المتوقع للاجابة على الاستفسارات الملحة خلال مراحل التصميم.
· مذكرة مالية يذكر فيها الاجور المطلوبة لقاء المصادقة على المشاريع الكاملة (اضبارة نهائية) وكذلك الاجور المالية لقاء تقديم استشارات متفرقة قد تظهر خلال مراحل التصميم.
· لن يتم قبول عرض من الشركات المتعاقدة حاليا مع سامز لتقديم التصاميم والدراسات، ولكن يحق لها التقدم على عروض جزئية لاعتماد دراسات مواقع تعمل عليها شركات اخرى. (مثال: في حال شركة (أ) متعاقدة مع سامز لاعداد دراسات وتصاميم اضبارة (1)، فيحق لها تقديم عروض استشارات للاضبارات الاخرى 2و3و4.
•    محتويات العطاء التقني:
· ملف تعريفي عن الألية المقترحة التي سيقوم من خلالها المكتب تقديم الدعم الفني والاستشارات والتوصيات المتعلقة بالدراسات الفنية والمصادقة على التصميمات الهندسية التفصيلية للمشروعات ومجلدات الكميات والمواصفات والشروط الفنية لتنفيذ الأعمال المعمارية و المدنية و المكانيكية والكهربائية.
· قائمة بفريق مكون من مهندسين مختصين في اعداد الدراسات الفنية في مختلف المجالات (المساحة، المعمارية الانشائية، الكهربائية، والميكانيكية، والطرقات ...إلخ ) مع توضيح خبراتهم ومؤهلاتهم وإرفاق السير الذاتية لكل واحد منهم.
· ملف تعريفي عن المكتب/المستشار مقدم العطاء يوضح القدرات والخبرات السابقة وأي معلومات أخرى من شأنها تعزيز ذلك، ويفضل ان تكون ذو علاقة بالمنشأت الطبية.
· تقديم خطة عمل واضحة يشرح فيها ألية التقييم و الزمن اللازم لانهاء المصادقة على التصاميم و مجلدات الكميات والمواصفات والشروط الفنية لتنفيذ الأعمال المعمارية و المدنية و المكانيكية والكهربائية.
•    محتويات العطاء المالي:
· ملف تفصيلي يبين الاجور المالية المطلوبة لقاء المصادقة على المشاريع الكاملة (اضبارة نهائية) مع الوقت المطلوب لتنفيذ العمل. الرجاء تقديم سعر منفصل لكل اضبارة من الاضابير الاربعة، ويحق للعارضين تقديم عروض جزئية، لواحدة او اكثر من اضبارة.
· ملف تفصيلي يبين الاجور المالية المطلوبة لقاء تقديم استشارات متفرقة قد تظهر خلال مراحل التصميم، مع الوقت المطلوب لتقديم المشورة.
· صلاحية العرض المالي تحدد فيها المدة بالأيام.
•    شروط تسليم العطاء:
· يتم تقديم العطاء في ظرف مختوم، يحتوي على ظرفين مغلقين منفصلين، واحد للعطاء التقني والاخر للعطاء المالي.
· يتم تختيم جميع الوثائق المقدمة في العطاء بما فيها وثائق المناقصة.
· يسلم العطاء إلى مكتب المنظمة في تركيا على العنوان التالي: مجاهدلار، 52083 ، ياسم إيش مركزي، رقم: 42/29، شهيد كامل / غازي عنتاب، الطابق 2، مكتب 203، قسم المشتريات
· آخر موعد لتسليم العطاءات يوم الخميس الموافق 22 شباط 2024 م / الساعة الرابعة عصرا.
· لأي استفسار يرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني ( tur-tender-inquiry@sams-usa.net ).
•    ألية ترسية العطاء:
· يتم ترسية العطاء على أقل العروض سعراً، وأفضلها من الناحية الفنية، المطابق للشروط والمواصفات ، وتستبعد مالا يتفق من العروض مع الشروط والمواصفات المطلوبة.
· يحق لسامز ترسية العطاء بشكل جزئي على أكثر من شركة/مستشار وذلك طبقا لمصلحة سامز.

Announcement of a tender to provide consulting services for engineering works and approval of engineering plans for the establishment of the Medical City (SAMS)
Ref: RFP# SAMS Medical City 8888-PR2401-20
The Syrian American Medical Society (SAMS) invites consultants and engineering consultancy offices wishing to provide engineering consultancy services represented in the approval of studies, estimated quantities tables, designs, drawings and technical specifications for a number of engineering projects in Idlib and Afrin. Those wishing to provide these consultancy services must submit a bid for the above-mentioned tender, which can obtain detailed information, as mentioned below:  

About the project:
 The Syrian American Medical Society (SAMS) is implementing a project to establish a medical city to provide basic health care services to the community. The project includes the construction of several buildings including an academic hospital, a cancer center, an ophthalmology center, general clinics, a medical institute, a medical simulation laboratory, medical warehouses, administrative offices, student housing, commercial centers, in addition to supporting infrastructure and water, sanitation and hygiene facilities in the village of Babsaka in the northern countryside of Idlib, and the city extends over an area of 117,750 M2. 
To date, Sams has  contracted with several companies specialized in the field of engineering studies to provide complete executive files that include engineering studies for four files, as detailed below:
File 1- Sams Academic Hospital, which consists of 5 floors with a floor area of about 26,000 m2 with a capacity of 500 beds.
File 2- The cancer treatment center consisting of 4 floors with a floor area of about 16,000 m2 includes the Oncology Center, the Eye Care Center, the Medical Simulation Laboratory and the Sams Medical Institute.
File 3- Works of the general site of Sams Medical City with an area of 117,750 m2, which contains the facilities of the medical city, namely the academic hospital and cancer center, in addition to Sams clinics, the offices of the Sams Organization, the Sams School of Nursing, commercial and recreational centers, in addition to the city's infrastructure.
File 4- On the other hand, the Syrian American Medical Society (SAMS) is implementing another project to establish Afrin Specialized Hospital to provide health services, and extends over a land area of 7500 m2, the hospital consists of four floors with a floor area of about 1200 meters with a capacity of 60 beds and contains outpatient clinics.
- Attached are the general plans for the lands of the Medical City and Afrin Hospital (preliminary conception), noting that the sites are currently in the design process and the final works have not been received from the companies based on the preparation of detailed designs for the above-mentioned sites.
• Service Requirements:
· Providing technical support, consultations and recommendations in the event of inquiries from engineering companies that are based on designs and studies. 
· Approving the detailed engineering designs of the projects, volumes of quantities, specifications and technical conditions for the implementation of architectural, civil, mechanical and electrical works, and illustrative models of the project.
· Preparing a technical report showing the validity and quality of the studies submitted by engineering companies and technical observations and mentioning weaknesses and errors, if any, in their studies.
· Other services: (technical consultations - improvement and development).
• Conditions for accepting the bid:
In the event that the bid does not contain one of the following requirements, the organization is not obliged to accept the submitted bid. The submitted bid must contain the following:
· A copy of the company's valid register, with an effectiveness of not less than five years.
· A copy of a valid certificate of practicing the profession (for individual consultants).
· CVs of the company's team / consultants specialized engineers in various fields (architectural, civil, mechanical and electrical) with at least 10 years of experience for each specialty.
· A technical note explaining the proposed mechanism for providing technical support and consultations, stating the time required to approve the complete projects (final file) as well as the expected time to answer urgent queries during the design stages.
· A financial note mentioning the fees required for the approval of the completed projects (final file) as well as the financial fees for providing miscellaneous consultations that may appear during the design stages.
· An offer will not be accepted from companies currently contracting with Sams to submit designs and studies, but they are entitled to apply for partial offers to approve site studies that other companies are working on. (Example: In the case of Company A contracting with Sams to prepare studies and designs for file (1), it is entitled to submit consulting offers for other files 2, 3 and 4.
• Contents of the technical tender:
· A profile on the proposed mechanism through which the office will provide technical support, consultations and recommendations related to technical studies and approval of detailed engineering designs for projects, volumes of quantities, specifications and technical conditions for the implementation of architectural, civil, mechanical and electrical works.
· A list of a team of engineers specialized in the preparation of technical studies in various fields (surveying, structural, electrical, mechanical, roads ... etc) with an explanation of their experience and qualifications and attach the CVs of each of them.
· A profile of the bidder's office/consultant showing previous capabilities and experience and any other information that would enhance this, preferably related to medical facilities.
· Provide a clear work plan explaining the evaluation mechanism and the time required to complete the approval of designs, volumes of quantities, specifications and technical conditions for the implementation of architectural, civil, mechanical and electrical works.
• Contents of the financial tender:
· A detailed file showing the financial fees required for the approval of the complete projects (final file) with the time required to carry out the work. Please provide a separate price for each of the four files, and exhibitors are entitled to submit partial bids, for one or more of the files.
· A detailed file showing the financial fees required for providing scattered consultations that may appear during the design stages, with the time required to provide advice.
· The validity of the financial offer is determined by the duration in days.
• Conditions for submitting the bid:
· The bid is submitted in a sealed envelope, containing two separate sealed envelopes, one for the technical bid and the other for the financial bid.
· All documents submitted in the bid are stamped, including tender documents.
· The tender shall be submitted to the FAO office in Turkey at the following address: Mücahitler Mahallesi, 52083 Sokak, Yasem İş Merkezi, No:42/29, Şehitkamil/GAZİANTEP, Kat 2, Office 203, Procurment Department
· The deadline for submitting bids is Thursday, February 22, 2024 / @ 16:00 local time.
· For any inquiries, please contact us via e-mail ( tur-tender-inquiry@sams-usa.net ).
• Tender Award Mechanism:
· The bid shall be awarded to the lowest priced bids, and the best from a technical point of view, which conforms to the conditions and specifications, and excludes money that does not conform to the required conditions and specifications.
· Sams has the right to award the bid partially to more than one company/consultant according to the interest of SAMS.
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